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Z Á P I S 

z 25. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 19. 6. 2025 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

          64 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

               (z toho 2 poslanci PS PČR) 

          28 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

            3 zástupci ředitele MHMP 

                                    29 ředitelů odborů MHMP  

                                                          20 ředitelů organizací HMP 

                         2 poslanci PS PČR 

                            (současně i členové ZHMP) 

                         1 host 

                       10 zástupců tisku 

 

 

CELKEM přítomných: 155 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – od 10 do 

11 hodin 

 

Mgr. Martin Benkovič – od 20 hodin 

 

Mgr. David Bodeček, MBA – od 17,45 do 19,30 

hodin 

 

Mgr. Marta Gellová – od 10 do 12 hodin 

 

MUDr. Zdeněk Hřib – od 18 hodin do konce 

jednání 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 20 hodin 

 

RNDr. Daniel Mazur, PhD. – od 9 do 18,30 

hodin 

 

Mgr. Josef Nerušil – od 11,45 do 12,45 hodin 

 

RNDr. Marcela Plesníková – od 9 do 10 hodin 
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Mgr. Tomáš Portlík – od 13,30 do 16 hodin 

 

Mgr. Barbora Rázga, LL.M. – od 20 hodin 

 

Mgr. Lenka Vedralová – od 9 do 11 hodin 

 

Ing. David Vodrážka – od 9 do 13 hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková  

 

Ing. Martin Sedeke – od 18 do 20 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 9 do 10 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 16 do 18 hodin 

 

Magdalena Valdmanová – od 16 do 17,30 hodin 

 

 

25. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,05 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Eva Tylová a Tomáš Kaněra. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností, pověřený řízením MHMP 

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, pověřený řízením odboru legislativního a  

právního MHMP                                    

 

PRO: 44     PROTI: 1 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

http://www.praha.eu/
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Primátor hl. m. Prahy uvedl, že všichni členové ZHMP mají povinnost z Etického kodexu 

člena Zastupitelstva HMP odevzdat písemné oznámení o příjmech, darech a nabytí 

nemovitého majetku za rok 2024. Sdělil, že toto oznámení jsou všichni povinni dodat 

předsedovi kontrolního výboru Zastupitelstva HMP nejdéle do 30. 6. 2025.  

 

Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že v pondělí 16. 6. projednala Rada HMP materiál R – 

55560 – „K návrhu Memoranda mezi Ministerstvem dopravy ČR a hlavním městem 

Prahou o spolupráci na realizaci národního projektu Česká cesta do vesmíru”, kde bylo 

usnesením Rady HMP č. 1294 uloženo primátorovi HMP informovat ZHMP  

o schváleném Memorandu. Předložený tisk Z – 13315, kterým byl úkol z Rady HMP 

splněn, byl zařazen do bloku informací upraveného návrhu programu tohoto jednání.  

 

Primátor hl. m. Prahy dále uvedl, že všem členům ZHMP byl text Memoranda rozdán na 

stůl.  

Primátor hl. m. Prahy informoval, že hlavní město je v prestižním projektu Česká cesta do 

vesmíru významným partnerem. Uvedl, že na území HMP sídlí Agentura EU pro kosmický 

program (EUSPA), ale také informoval, že minulý týden bylo otevřeno zrekonstruované 

Planetárium, které dlouhodobě vzdělává vesmírné nadšence všech věkových kategorií a 

dokonce již vyslalo svou vlastní družici do vesmíru. Konstatoval, že Praha se tak na 

vesmírném programu a studiu kosmu podílí dlouhodobě a díky partnerství v tomto projektu 

ještě zvýší svou mezinárodní prestiž. 

Poté požádal o krátké vystoupení českého astronauta mjr. Aleše Svobodu, který se 

účastní mise na Mezinárodní vesmírnou stanici (ISS). Uvedl, že se jedná o významný 

úspěch našeho občana, který v roce 2022 uspěl ve výběru astronautů ESA mezi 22 000 

uchazeči a stal se členem vybraného sedmnáctičlenného týmu, který poletí na Mezinárodní 

vesmírnou stanici. Dále primátor hl. m. Prahy informoval, že minulý měsíc schválila Vláda 

České republiky tuto misi.  

Poté se ujal slova mjr. Aleš Svoboda - astronaut Evropské kosmické agentury 

(ESA), pilot Gripenu. 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval mjr. Aleši Svobodovi za návštěvu a za jeho 

reprezentaci v tak unikátním projektu a konstatoval, že hl. m. Praha se tak podílí na 

podpoře vědy a výzkumu. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 9. 6. 2025 stanovila „Návrh programu jednání 25. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a to:  

bod poř. č. 4, tisk Z – 13295 „k návrhu na revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/18 

ze dne 24.10.2024 k návrhu na organizační a procesní opatření v souladu se schváleným 

LEX II OZE související se změnami příspěvkové organizace Pražské společenství 

obnovitelné energie, p.o.“ a  

bod poř. č. 5, tisk Z – 13248 „k odsouhlasení Regionálního akčního plánu hl.m. Prahy 

2021 – 2027 pro oblast Zdravotnická záchranná služba“ 
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K dozařazeným tiskům vystoupili: I. náměstek primátora Hřib, náměstkyně primátora 

Udženija, radní Hroza, radní Klecanda, radní Kovářík, radní Zábranský a předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Petr Janda, Zuzana 

Koleník, Monika Domincová, Jaroslav Čelský, zástupkyně za iniciativu Snaha rodičů, 

Lenka Jones, Filip Pluhař, Veronika Žáčková – výkonná ředitelka Organizace Děti úplňku, 

Valerie Bromová, Jiří Vítek – místostarosta MČ Praha 8, Ing. Marta Pakostová 

 

V průběhu diskuse převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a opět převzal 

řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Zelenka, předseda 

výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, předseda výboru kontrolního ZHMP 

Prokop, náměstek primátora Hřib, Nacher, radní Kovářík, Nekolný, Urban, Matějková, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, Kleslová, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Nepil, Scheinherr, 

Čižinský, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Drápalová, Kordová 

Marvanová, Hušbauer, předseda výboru  pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Tylová, 

Kolář, radní Zábranský, předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková, 

náměstkyně primátora Udženija, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

radní Klecanda, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

Seidl 

 

Přestávka 12,10 – 12,40 hodin, která byla následně prodloužena do 13 hodin 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka na 

znovuotevření diskuse 

Pro: 30 Proti: 4 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Kováříka – původní bod poř. č. 54, tisk Z – 13180 přeřadit 

jako poř. č. 41 (tj. tak, aby se zařadil jako první bod v rámci bloku radního Kováříka) 

PRO: 46  PROTI: 0   ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

primátor hl. m. Prahy – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však chybně objevilo 

„nehlasoval“ 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky – zařadit tisk Z – 13332 „k urychlenému 

zajištění veřejně financovaných kapacit středních škol na území hl. m. Prahy” jako první 

bod radního Klecandy 

PRO: 28   PROTI: 0   ZDR. 7 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Knitla – zařadit tisk Z – 13326 „k aktualizaci obecně 

závazné vyhlášky o ochraně veřejné zeleně“ jako první bod náměstkyně primátora 

Komrskové 

PRO: 22   PROTI: 0   ZDR. 14 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila a člena ZHMP Prokopa (osvojili si návrh Jiřího 

Vítka – místostarosty MČ Praha 8) – zařadit bod „K zajištění pravidelného úklidu stanic 

metra a přilehlých pozemků na celém území hl. m. Prahy“ jako první bod náměstka 

primátora Hřiba 

PRO: 27   PROTI: 0   ZDR. 10 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa, člena ZHMP Nekolného a člena ZHMP Urbana 

– zařadit bod „Koordinátor dopravních uzavírek“ jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 27   PROTI: 1  ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera, člena ZHMP Scheinherra a člena ZHMP 

Prokopa – zařadit tisk Z – 13337 „K dokončení a údržbě projektu revitalizace pražských 

náplavek“ jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 32   PROTI: 0   ZDR. 2 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného a člena ZHMP Prokopa – zařadit bod 

„Muzeum koordinace práce“ jako první bod tohoto jednání 

PRO: 18  PROTI: 0    ZDR. 11 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana a členky ZHMP Rázgy – přeřadit tisk Z – 13257 

„K zahraničním pracovním cestám členů ZHMP“ z bloku informací k řádnému projednání, 

a to jako první bod za radním Klecandou 

PRO: 26   PROTI: 0  ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Matějkové – zařadit bod „K plnění úkolů k budování 

kapacit komunitních služeb na území hlavního města Prahy“ jako první bod náměstkyně 

primátora Udženija 

PRO: 21   PROTI: 0    ZDR. 9 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy – přeřadit tisk Z – 13310 „k Inovační strategii hl. 

m. Prahy“ z bloku informací do projednání, a to jako první bod za tisky radního Klecandy 

PRO: 24   PROTI: 0  ZDR. 12 

Nebylo přijato. 
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Opakované hlasování o návrhu člena ZHMP Kováříka (opakované hlasování z důvodu 

chybně uvedeného čísla tisku při prvním hlasování o tomto návrhu) - původní bod poř. č. 

54, tisk Z – 13180 přeřadit jako poř. č. 41 (tj. tak, aby se zařadil jako první bod v rámci 

bloku radního Kováříka) 

PRO: 46  PROTI: 0   ZDR. 2 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové – přeřadit bod 10., tisk Z – 13264 „Informace 

za období od 23. května 2025 do 18. června 2025 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy ke kauze Dozimetr a usnesení 

Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 1/30 ze dne 24. listopadu 2022 a informace k trestnímu 

oznámení „Lysolaje" z bloku informací do řádného projednání jako první bod radního 

Zábranského  

PRO: 24   PROTI: 0   ZDR. 10 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Brože – zařadit tisk Z – 13331 „K nákladům na nucené 

odtahy vozidel“ jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 12  PROTI: 0   ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Scheinherr – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však chybně objevilo, 

že „nehlasoval“ 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit bod „Záchrana sportovního areálu 

Meteor Praha“ jako první bod radního Kováříka 

PRO: 28  PROTI: 0   ZDR. 9 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit tisk Z – 13334 „Ke střetu zájmů 

ředitele odboru hospodaření s majetkem MHMP“ jako první bod radního Zábranského 

PRO: 22   PROTI: 1   ZDR. 8 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra a člena ZHMP Zelenky– zařadit tisk Z – 

13330 „K pokračování slevy na jízdném pro Pražany v hmotné nouzi“ jako první bod 

náměstka primátora Hřiba 

PRO: 27  PROTI: 0 ZDR. 6 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Čapkové, člena ZHMP Koláře a členky ZHMP 

Plesníkové – zařadit tisk Z – 13320 „K nedostatku míst v základních školách pro děti 

s mentálním postižením“ jako první bod radního Klecandy 

PRO: 41  PROTI: 0 ZDR. 2 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Benkoviče – přeřadit tisk Z – 13266 „o prováděných 

činnostech v nejbližším období na komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem na 

dopravu” z bloku informací do řádného projednání jako poslední bod náměstka primátora 

Hřiba 

PRO: 20 PROTI: 0 ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kordové Marvanové – zařadit tisk Z – 13341 „k výzvě 

poslancům ve věci regulace krátkodobých ubytovacích služeb v Praze v souvislosti s 

projednáváním vládního návrhu zákona o cestovním ruchu” jako poslední bod primátora 

HMP 

PRO: 54 PROTI: 0 ZDR. 4 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „K respektování usnesení ZHMP 

ze strany náměstka Zdeňka Hřiba“ jako poslední bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 27 PROTI: 3 ZDR. 9 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit tisk Z – 13340 „k obcházení zákazu 

pouličního prodeje lístků tzv. „deštníkáři“ jako první bod náměstka primátora Pospíšila 

PRO: 24  PROTI: 0 ZDR. 9 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kordové Marvanové – zařadit bod „Vymáhání náhrady 

škody v souvislosti se zrušením oznámení o výběru dodavatele v rámci veřejné zakázky 

Provozní úsek 1D metra v Praze, Olbrachtova – Nové Dvory, stavební část“ jako poslední 

bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 31 PROTI: 0 ZDR. 7 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 60 PROTI: 2 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra - posunutí času 

projednávání bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP na 13,25 – 14,10 hodin a  

bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ projednat v čase od 14,10 do 14,55 

hodin 

Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na uzavření smluv o převodu správy majetku mezi hlavním městem Prahou a 

městskými částmi 

 

  

   TISK:        Z - 13182 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Adam Bouša 

 

V diskusi vystoupili člen ZHMP Nacher 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9 

 

 

    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem na činnost jednotek 

sborů dobrovolných hasičů pro rok 2025 a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. 

Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13211 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu výdajů vlastního hl. m. Prahy a poskytnutí účelových 

neinvestičních dotací městským částem hl. m. Prahy na zkoušky zvláštní odborné způsobilosti 

v r. 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13082 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    4 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/18 ze dne 24.10.2024 k návrhu na 

organizační a procesní opatření v souladu se schváleným LEX II OZE související se změnami 

příspěvkové organizace Pražské společenství obnovitelné energie, p.o. 

 

  

   TISK:        Z - 13295 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k odsouhlasení Regionálního akčního plánu hl.m. Prahy 2021 – 2027 pro oblast Zdravotnická 

záchranná služba  

 

  

   TISK:        Z - 13248 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/5 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Brož. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    6 

 

zastupitelka Kordová Marvanová 

 

k výzvě poslancům ve věci regulace krátkodobých ubytovacích služeb v Praze v souvislosti s 

projednáváním vládního návrhu zákona o cestovním ruchu 

 

  

   TISK:        Z - 13341 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/6 

Materiál uvedla členka ZHMP Kordová Marvanová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, radní Zábranský, Nacher, Kordová 

Marvanová, Zajíček, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázga, primátor hl. m. Prahy, Bodeček, předsedkyně výboru 

pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP Arnotová, Tylová, radní Hroza, 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, Freitas Lopesová. V rámci diskuse 

vystoupila Mgr. Terezie Radoměřská – starostka MČ Praha 1.  

 

Závěrečné slovo přednesla členka ZHMP Kordová Marvanová, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

radní Hroza požádal o oddělené hlasování k textu usnesení  

 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. považuje za nezbytné, aby při projednávání vládního návrhu zákona, kterým se mění 

zákon č. 159/1999 Sb., o některých podmínkách podnikání a o výkonu některých činnosti v 

oblasti cestovního ruchu (tisk PSP 761) byly schváleny 2 pozměňovací návrhy předložené 

poslanci Robertem Králíčkem a Patrikem Nacherem, které zakotvují podmínku registrace 

jednotky do registru e-Turista doložení kolaudačního rozhodnutí vydaného příslušným 

stavebním úřadem o povolení užívání stavby k poskytování ubytovacích služeb, a které 

zpřístupňují registr e-Turista rovněž stavebním úřadům a obcím pro výkon samosprávné 

činnosti pro regulaci krátkodobých ubytovacích služeb 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

členka ZHMP Kordová Marvanová – hlasovala „pro“, ve výsledku hlasování se však 

chybně objevilo, že „nehlasovala“ 
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ZHMP  

II. konstatuje, že pokud nebudou schváleny pozměňovací návrhy uvedené v bodu I. tohoto 

usnesení, znemožní to hl. m. Praze řešit problémy související s ubytovacími službami 

prostřednictvím platforem typu airbnb, a v takovém případě by zákon uvedený v bodu I. 

tohoto usnesení neměl Parlament schválit 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 8 

Nebylo přijato. 

 

III. ukládá  

1. Radě HMP  

1. aby bezodkladně informovala poslance a Poslaneckou sněmovnu o tomto usnesení a 

vyzvala je k podpoře pozměňovacích návrhů uvedených v bodu I. tohoto usnesení a v 

příloze č. 1 tohoto usnesení  

Termín: 23.6.2025 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    7 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření "Smlouvy o spolupráci při realizaci základových konstrukcí pod 

průběžnou komunikací na pozemcích ve vlastnictví HMP" pro stavbu č. 44544 Terminál 

Smíchovské nádraží 

 

  

   TISK:        Z - 13179 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   36       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/7 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, náměstek primátora Hřib, radní 

Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnických podílů na pozemku parc. č. 4110/1,k.ú. 

Strašnice do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11566 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/8 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 

m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů - 

projednávání přestupků dopravců a zprostředkovatelů v taxislužbě 

 

  

   TISK:        Z - 13276 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   41       PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/9 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, náměstek primátora Hřib, Zelenka, Nacher 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh náměstka primátora Hlaváčka na sloučení diskuse k bodům poř. č. 10 a 

11 (Z – 13122 a Z 13130) 

Pro: 42 Proti: 1 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

    10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3790 a Z 3791 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně 

pořizované) a k návrhům Plánovací smlouvy a Dohody o vypořádání k daným změnám 

dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13122 

 

 

   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům Plánovací smlouvy a Dohody o vypořádání ke změně územního plánu Z 3791/00 

dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13130 

Materiály pod poř. č. 10 a 11 uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík 

 

Procedurální návrh radního Kováříka na prodloužení tohoto jednání i po 19. hodině 

Pro: 29 Proti: 5 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, Lněničková, Tylová, 

předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Nepil 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka – prodloužit 

jednání tohoto ZHMP do pátku do jedné hodiny 

Pro: 28 Proti: 5 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija – prodloužit toto jednání i po 19. 

hodině, dokud nebudou projednány všechny body, které jsou na programu tohoto jednání  

Pro: 35 Proti: 2 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Projednávání bodu bylo z důvodu pevně zařazeného tisku Z – 13314 přerušeno. 
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Tisk byl projednán v pevném čase od 17,07 hodin 

    * 

 

předseda Výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

k Petici za podporu a záchranu pozemního hokeje a klubu pozemního hokeje Hockey club 

1946 Praga z.s. 

 

  

   TISK:        Z - 13314 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/10 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: David Brodský, Viera Vosáhlová, Jan Mašek, Petr 

Provazník, Pavla Benešová, Rudolf Hermann, Kateřina Al-Amelová, José Leonardo Arias 

Panama, Petra Pařízková, Ing. Drahoslav Matonoha 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, Hušbauer, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Kleslová, Urban, 

radní Klecanda, Tylová, Nacher. V rámci diskuse vystoupila řečnice z veřejnosti.  

 

Přestávka 18,00 – 18,12 hodin 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP 

Brož, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Zelenka, radní Hroza, Nacher, radní 

Klecanda 

 

Závěrem vystoupil předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

radní Hroza požádal o oddělené hlasování k textu usnesení 

 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

I.bere na vědomí  

Petici za podporu a záchranu pozemního hokeje a klubu pozemního hokeje Hockey club 

1946 Praga z.s., uvedenou v příloze č. 1 tohoto usnesení 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

II. konstatuje, že 1.je nezbytné vzhledem k nedostatku kapacit sportovišť optimálně navýšit 

využitelnost sportovního areálu při Akademii řemesel Praha - SŠT 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

II. konstatuje, že  

2. je žádoucí zároveň zachovat využívání hřiště pozemního hokeje pro HC 1946 Praga z.s 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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III. pověřuje  

1. radního Mgr. et Mgr. Antonína Klecandu  

1. projednáním s oběma stranami  

Termín: 31.8.2025 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

IV. ukládá  

1. Radě HMP 

1. ve spolupráci se smluvními stranami vypracovat návrh nových nájemních smluv řešících 

kapacitní nároky a zázemí školy Akademie řemesel Praha - SŠT i sportovního klubu 

pozemního hokeje pro HC 1946 Praga z.s. a předložit k podpisu smluvním stranám 

Termín: 31.8.2025 

Pro: 33 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

IV. ukládá  

2. radnímu Mgr. et Mgr. Antonínovi Klecandovi  

1. informovat ZHMP o přijatých opatřeních  

Termín: 11.9.2025 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Pokračování projednávání bodů poř. č. 10 a 11 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3790 a Z 3791 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně 

pořizované) a k návrhům Plánovací smlouvy a Dohody o vypořádání k daným změnám 

dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13122 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  4   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/11 

V pokračující diskusi k oběma bodům vystoupili tito členové ZHMP: Freitas Lopesová, 

Scheinherr, Urban, Čižinský, Lněničková, předseda výboru pro strategické investice 

ZHMP Portlík, Tylová, Nepil, Vodrážka, Nacher, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Vedralová, 

Kleslová 
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Závěrečné slovo k oběma tiskům přednesl náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na 

diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům Plánovací smlouvy a Dohody o vypořádání ke změně územního plánu Z 3791/00 

dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13130 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  4   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/12 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP - Z 3500 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 12659 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

Usnesení bylo přijato. 
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   13 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3201 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 14) 

 

  

   TISK:        Z - 12944 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3844 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 33) 

 

  

   TISK:        Z - 13071 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Biskup 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k zamítnutí návrhu změny ÚP – Z 2925 (fáze „návrh“, vlna CVZ V) 

 

  

   TISK:        Z - 13144 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/16 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - 3428 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná 

změna) 

 

  

   TISK:        Z - 13200 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/17 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   17 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3349/19 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19) 

 

  

   TISK:        Z - 13225 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  7   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/18 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

Usnesení bylo přijato. 
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   18 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na vydání Aktualizace č. 13 Zásad územního rozvoje hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13262 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/19 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Lněničková 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   19 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3273 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 17) 

 

  

   TISK:        Z - 13269 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/20 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3796 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 32) 

 

  

   TISK:        Z - 13271 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/21 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Komrsková, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   21 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3834 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 32) 

 

  

   TISK:        Z - 13274 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/22 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, náměstek primátora Hlaváček 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Zoologická zahrada hl. m. Prahy, 

U Trojského zámku 120/3, 171 00 Praha 7, IČO: 00064459 

 

  

   TISK:        Z - 13208 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/23 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková.  

 

Při hlasování o textu usnesení došlo k technickému problému s několika hlasovacími 

jednotkami (někteří členové ZHMP hlasovali zvednutím ruky a byli „pro“) 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů, odejmutí správy svěřené věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské 

části Praha 5 (stavba v k.ú. Smíchov) 

 

  

   TISK:        Z - 13270 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:   PRO: 42  (+2 zvednutím ruky)   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/24 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Galerie hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13282 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/25 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Přestávka 20,00 – 20,13 hodin 
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   25 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13162 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/26 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k 2. aktualizaci Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb na území hl.m. Prahy na 

období 2025 - 2027 (verze 1.2.) a vydání Pověření / Dodatků Pověření k poskytování služby 

obecného hospodářského zájmu 

 

  

   TISK:        Z - 13212 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 55         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/27 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro rodinnou politiku ZHMP Mareš 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   27 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny Palaty, příspěvkové organizace zřízené hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 13217 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 55         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/28 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Hřbitovy a pohřební 

služby hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13074 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/29 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



25 

 

 

   29 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na 

poskytnutí dotace Městské části Praha 2 v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13196 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/30 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2025 a poskytnutí neinvestiční 

dotace městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12655 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/31 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   31 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy a k poskytnutí grantů formou dotace 

hlavního města Prahy pro rok 2025 v oblasti sociálních služeb na základě "Programu 

podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných občanům hlavního města Prahy pro 

rok 2025 – Doplňková síť - II.“ 

 

  

   TISK:        Z - 13206 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/32 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Matějková 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu úplatného nabytí nemovitostí na adrese Nádražní 30/19, Praha 5 - Smíchov z 

vlastnictví právnické osoby do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

+ bylo doplněno do přílohy „Stanovisko Pražské developerské společnosti, p. o.) 

 

  

   TISK:        Z - 13233 

 

   PŘERUŠENO                                                                                

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija na přerušení tohoto tisku 

Pro: 38 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   33 

 

radní Hroza 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů INV MHMP na rok 2025 v kapitole 02 - 

Městská infrastruktura a poskytnutí účelové dotace MČ Praha 16 

 

  

   TISK:        Z - 13300 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/33 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

zastupitelka Čapková 

zastupitel Kolář 

zastupitelka Plesníková 

 

k nedostatku míst v základních školách pro děti s mentálním postižením 

 

  

   TISK:        Z - 13320 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/34 

Materiál uvedla členka ZHMP Čapková. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Iva Seigertschmidová, Valerie Bromová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Klecanda, Kolář, předseda výboru pro 

výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, radní Kovářík, Čižinský, předsedkyně výboru pro 

sport a volný čas ZHMP Čapková, Matějková, předseda výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda výboru pro strategické investice 

ZHMP Portlík, Nepil 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Kolář, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňovací návrh radního Klecandy (členka ZHMP Čapková, člen ZHMP Kolář a členka 

ZHMP Plesníková se s návrhem ztotožnili) 

v bodě „I. konstatuje, že“ se mění původní text na nové znění: „podle aktuálních informací 

nebyly zatím všechny děti se středně těžkým až těžkým mentálním postižením letos přijaty 

do žádné speciální základní školy, protože spádová škola je přijmout musí“  
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v bodě „II. vyzývá“ se v části „1. Radu HMP…“ mění část věty na nové znění: II. vyzývá 

1. Radu hl. m. Prahy ke koordinovanému pokračování v navyšování kapacit ve speciálních 

školách s oborem vzdělání Základní škola speciální“ 

v bodě III. ukládá Radě HMP…“ se mění původní text na nové znění: „III. ukládá odboru 

školství připravit digitální zápis do ZŠ speciálních“ 

(ostatní části původního textu usnesení dle tisku Z – 13320 zůstaly bez změny) 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   35 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na zrušení společnosti Sedmá Nemovitostní s.r.o. s likvidací 

 

  

   TISK:        Z - 13280 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/35 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Klecanda 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky „Stavba č. 46912 

Gymnázium Na Pražačce - nástavba objektu; stavební práce“ 

 

  

   TISK:        Z - 13187 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/36 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   37 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl.m. Prahy na rok 2025 v kap. 04 - Školství, mládež a sport 

a poskytnutí neinvestičních dotací MČ HMP v souvislosti s financováním projektu "EU-

Potravinová pomoc dětem" 

 

  

   TISK:        Z - 13224 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/37 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Dětský domov a Školní jídelna, 

Praha 9 - Klánovice, Smržovská 77 

 

  

   TISK:        Z - 12927 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/38 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   39 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovacích listin příspěvkových organizací hl. m. Prahy Dům dětí a 

mládeže Praha 6 a Domov mládeže a školní jídelna, Praha 6 - Dejvice, Studentská 10 v 

působnosti odboru SML MHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12993 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/39 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium se sportovní 

přípravou Šeberov, se sídlem Praha 4, V ladech 6 

 

  

   TISK:        Z - 13214 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/40 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   41 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní umělecká škola,  

Praha 1, Biskupská 12 

 

  

   TISK:        Z - 13218 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/41 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42 

 

radní Klecanda 

 

k aktualizaci dokumentu Regionální akční plán hl. m. Prahy pro oblast Střední školství 

 

  

   TISK:        Z - 13265 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/42 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil Kryštof Navara – občan HMP 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Klecanda, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   43 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na směnu akciového podílu státu ve společnosti Kongresové centrum Praha, a.s. za 

nemovité věci v k.ú. Hradčany, k.ú. Motol a k.ú. Nové Město ve vlastnictví hl. m. Prahy a k 

návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 v kapitole 08 

 

  

   TISK:        Z - 13180 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42         PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/43 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Vyhnánek, předseda 

výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, předseda výboru pro technickou infrastrukturu a 

vybavenost ZHMP Mahrik, Urban, náměstek primátora Pospíšil, předseda výboru pro 

kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, radní 

Hroza, radní Mazur, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, předseda výboru pro 

zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

radní Kovářík 

 

ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy a vyúčtování výsledků hospodaření 

hlavního města Prahy za rok 2024 - závěrečný účet 

 

  

   TISK:        Z - 13145 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/44 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 
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Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

radní Kovářík 

 

k Účetní závěrce hl. m. Prahy za rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 13229 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/45 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2025 a střednědobého výhledu rozpočtu 

hlavního města Prahy do roku 2030 

 

  

   TISK:        Z - 13253 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/46 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   47 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 v souvislosti s dodatečnými 

přiznáními k dani z příjmů právnických osob hl. m. Prahy za roky 2021, 2022, 2023 a 

k vratkám podílů na dodatečné daňové povinnosti hl. m. Prahy městským částem hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13238 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/47 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

radní Kovářík 

 

k přiznání hl.m. Prahy k dani z příjmů právnických osob za zdaňovací období roku 2024, k 

vratkám podílů na daňové povinnosti městským částem hl.m. Prahy a k úpravě rozpočtu 

vlastního hl.m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13222 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/48 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha-Suchdol z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy v roce 2025 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13240 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/49 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha 8 

 

  

   TISK:        Z - 13239 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/50 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   51 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ HMP 

 

  

   TISK:        Z - 13281 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/51 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   52 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha 15 na vrub kapitoly 1016 - MČ - rezerva na spolufinancování 

projektů EU/EHP (UF) v rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13285 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/52 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   53 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových 

dotací městským částem hl. m. Prahy na vrub kapitoly 1016 - MČ - neinvestiční/investiční 

rezervy (UP) v rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13277 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/53 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   54 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových 

dotací městským částem hl. m. Prahy v oblasti školství na vrub kapitoly 1016 - MČ - 

neinvestiční/investiční rezervy (UP) v rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13284 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/54 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil Jonáš Zejfart, M.A. - starosta MČ Praha – Kolovraty 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, Vedralová, Kaněra, radní Kovářík, předseda výboru pro bezpečnost a pro prevenci 

kriminality ZHMP Ptáček 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Opětovné navrácení k již projednanému a schválenému bodu z dnešního jednání, a to tisku 

Z – 13277 

   53 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových 

dotací městským částem hl. m. Prahy na vrub kapitoly 1016 - MČ - neinvestiční/investiční 

rezervy (UP) v rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13277 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, 

Bodeček, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, Vodrážka 

 

   55 

 

radní Kovářík 

 

k uzavření Deklarace o spolupráci na vytvoření svazku obcí metropolitních oblastí a 

aglomerací České republiky 

 

  

   TISK:        Z - 13220 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 55         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/55 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   56 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 15 z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy v roce 2025 a k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13244 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/56 

Materiál uvedl radní Kovářík. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný 

prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   57 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových dotací 

městským částem hl. m. Prahy obdržených jako výnos daně z hazardních her a jako odvod z 

loterií v období od 01.01.2025 do 31.05.2025 

 

  

   TISK:        Z - 13298 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/57 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Kovářík 

 

k vydání opatření obecné povahy, kterým se stanovuje místní koeficient pro vymezené 

nemovité věci u daně z nemovitých věcí 

 

  

   TISK:        Z - 13305 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/58 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   59 

 

radní Zábranský 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

Svěření: 

Praha 3 (pozemky v k.ú. Žižkov) 

Praha 21 (pozemky v k.ú. Újezd nad Lesy) 

Praha 14 (pozemky v k.ú. Černý Most) 

Praha - Újezd (pozemek a stavby sportoviště v k.ú. Újezd u Průhonic) 

Praha - Kolovraty (pozemky v k.ú. Kolovraty) 

Odejmutí: 

Praha - Lipence (pozemek v k.ú. Lipence) 

Praha 14 (pozemky v k.ú. Kyje a Hloubětín) 

Praha 20 (pozemky v k.ú. Horní Počernice) 

Praha - Nebušice (vodohospodářský majetek v k.ú. Nebušice) 

Praha 6 (pozemek v k.ú. Břevnov) 

Praha 6 (veřejné osvětlení v k.ú. Břevnov) 

Praha 3 (stacionární kamery) 

 

  

   TISK:        Z - 13290 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/59 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   60 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů, svěření správy věci z vlastnictví hlavního města Prahy městské části 

Praha 14 (pozemek v k.ú. Černý Most) 

 

  

   TISK:        Z - 13289 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/60 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   61 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu A1 se společností Trigema Projekt Kappa s.r.o.  a hl.m. Prahou na 

základě uzavřeného Memoranda o spolupráci 

 

  

   TISK:        Z - 13228 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/61 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu A2 se společností Trigema Projekt Kappa s.r.o. a hl.m. Prahou na základě 

uzavřeného Memoranda o spolupráci 

 

  

   TISK:        Z - 13267 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/62 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   63 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu části pozemku parc.č. 2995/1 a pozemků parc.č. 2994, parc.č. 2996/4 a 

parc.č. 2996/5 v k.ú. Libeň ve vlastnictví společnosti JÍŠA s.r.o. za část pozemku parc.č. 

2996/10 v k.ú. Libeň ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13178 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/63 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   64 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků v k.ú. Vysočany ve vlastnictví Kláštera dominikánů Praha za část 

pozemku v k.ú. Hrdlořezy ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13299 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 57         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/64 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru 

pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 65 - 70 

Pro: 55 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   65 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na zrušení usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 39/119 ze dne 8. 9. 2022 k návrhu 

na úplatný převod pozemku parc. č. 214/445 o výměře 9 m2 k. ú. Újezd u Průhonic 

 

  

   TISK:        Z - 13143 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/65 

Materiály pod poř. č. 65 - 70 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   66 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 1492/21 o výměře 103 m2 v k.ú. Strašnice 

 

  

   TISK:        Z - 13093 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/66 

Usnesení bylo přijato. 

 

   67 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 2712, parc.č. 2714 a parc.č. 2715 v k.ú. Krč a 

návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 3295/22 a parc.č. 3295/24 v k.ú. Krč 

 

  

   TISK:        Z - 13149 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/67 

Usnesení bylo přijato. 
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   68 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 535/2, 536/2, 536/3 v k.ú. Motol, obec Praha do 

vlastnictví hlavního města Prahy nebo zřízení služebnosti ve prospěch hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13215 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/68 

Usnesení bylo přijato. 

 

   69 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 278/3, parc. č. 2506/2, parc. č. 2507/2, parc. č. 

2507/3, parc. č. 2526/3 a parc. č. 2526/4 v k.ú. Záběhlice, obec Praha z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13195 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/69 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

   70 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí privatizovaného majetku v k.ú. Vokovice 

 

  

   TISK:        Z - 13068 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/70 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 71 - 79 

Pro: 53 Proti: 2 Zdr. 0  

Bylo přijato. 

 

 

   71 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Jánská 4 s.r.o., 

společností NEUINVEST s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 13142 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/71 

Materiály pod poř. č. 71 - 79 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   72 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 3 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Letňany, obec Praha, z vlastnictví společnosti CENTRAL GROUP 74. investiční a.s. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13146 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/72 

Usnesení bylo přijato. 
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   73 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 529/18 v k. ú. Troja z vlastnictví České 

republiky, právo hospodařit s majetkem státu pro Elektrotechnický zkušební ústav, s. p., do 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13088 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/73 

Usnesení bylo přijato. 

 

   74 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 4 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Zbraslav, obec Praha, z podílového spoluvlastnictví fyzických osob do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13172 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   52       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/74 

Usnesení bylo přijato. 
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   75 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí chodníků vč. středového dělícího ostrůvku, 4 ks nového 

svislého dopravního značení a 5 ks přesunutého svislého dopravního značení, vodorovného 

dopravního značení, zeleně, 2 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení, pozemků 

parc. č. 570/12, parc. č. 544/96 a parc. č. 544/98 vše v k. ú. Horní Měcholupy, obec Praha, z 

vlastnictví společností CENTRAL GROUP 79. investiční a.s. a CENTRAL GROUP 63. 

investiční s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13207 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/75 

Usnesení bylo přijato. 

 

   76 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 4 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Žižkov, obec Praha, z vlastnictví společnosti Na Vackově 2, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13037 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/76 

Usnesení bylo přijato. 

 

   77 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 5 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Řepy, obec Praha, z vlastnictví společnosti AMO, spol. s r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13231 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/77 

Usnesení bylo přijato. 
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   78 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 6 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Hlubočepy, obec Praha, z vlastnictví společnosti JRD Group a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13213 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/78 

Usnesení bylo přijato. 

 

   79 

 

radní Zábranský 

 

k bezúplatnému nabytí pozemku parc. č. 2331/2 o výměře 4 m2 v k.ú. Holešovice, obec Praha, 

z vlastnictví právnické osoby, do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13114 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/79 

Usnesení bylo přijato. 

 

   80 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 13339 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 25/80 

Úvodem vystoupil primátor hl. m. Prahy, který přítomné seznámil s navrženým textem 

usnesení. 
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Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.odvolává ke dni 19. 6. 2025 z funkce členky Výboru pro technickou infrastrukturu a 

vybavenost ZHMP PhDr. Ing. arch. Lenku Burgerovou, Ph.D.  

II. volí ke dni 20. 6. 2025 do funkce člena Výboru pro technickou infrastrukturu a 

vybavenost ZHMP Petra Zemana 

 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1  Z-13315 k uzavření Memoranda mezi Ministerstvem 

dopravy ČR a Hlavním městem Prahou o 

spolupráci na realizaci národního projektu Česká 

cesta do vesmíru 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

2  Z-13257 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy  

primátor  

hl.m. Prahy  
3  Z-13304 k aktuálnímu stavu činností příspěvkové 

organizace Pražské centrum obnovitelné energie 

od realizované organizační změny k 6/2024 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

4  Z-13266 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným 

dopadem na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

5  Z-13081 o poskytnutí dotací na základě Programu na 

podporu projektů ke zlepšení stavu životního 

prostředí hl.m. Prahy pro rok 2025 

náměstkyně 

primátora  

Komrsková 

6  Z-13259 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města 

Prahy v roce 2025 o neinvestiční transfery ze 

státního rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu 

běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2025 u škol a 

školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 

Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 

městskými částmi hlavního města Prahy 

radní Klecanda 

7  Z-13263 ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy 

za 1. čtvrtletí 2025 

radní Kovářík 
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8  Z-13273 k návrhu Zásad, Harmonogramu a Metodiky pro 

sestavování rozpočtu (rozpočtového provizoria) 

hl.m. Prahy na rok 2026, střednědobého výhledu 

rozpočtu hl.m. Prahy do roku 2031 a 

dlouhodobého výhledu rozpočtu 

radní Kovářík 

9  Z-13261 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2025 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

radní Kovářík 

10  Z-13264 Informace za období od 23. května 2025 do 19. 

června 2025 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 ze dne 24. listopadu 2022 a 

informace k trestnímu oznámení „Lysolaje" 

radní Zábranský 

11  Z-13310 k Inovační strategii hlavního města Prahy radní Mazur 

 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Dopis členům RHMP, ZHMP a předsedům politických stran ODS, KDU-ČSL, TOP 09, 

STAN a Pirátů – výzva za férové granty na životní prostředí v Praze 

(Asociace ekologických organizací – Zelený kruh) 

 

Žádost o prodej pozemků „Vapcarova“ ve vlastnictví HMP, na kterých stojí stavby ve 

vlastnictví p. Klimánkové 

(p. Klimánková) 

 

Petice na podporu a záchranu pozemního hokeje a klubu pozemního hokeje Hockey club 

1946 Praga, z. s. 

(Hockey club 1946 Praga, z. s., Družstevní ochoz 961/54, Praha 4 – Nusle) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 25/1 až č. 25/80 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval přítomným za účast, popřál všem krásné letní měsíce a 

zakončil jednání v 23,21 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

Ing. Eva Tylová 

 

 

 

 

 

 

Tomáš Kaněra 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 24. 6. 2025 

 

 

 


